
Schriftelijke vraag

Aan: College van burgemeester en wethouders

Van (naam raadslid): AWM Lavrijssen

Fractie ESA

Datum: 7/5/2025

Onderwerp: Tennisvelden verplaatsing naar Dieprijt

Vraag:

Vanuit inwoners Z omgeving komen er vanuit meerdere zijden geluiden dat er een ‘deal’ is over de 
verplaatsing van de tennisvelden, en daarbij horende faciliteiten aan de Mortel, naar het sportpark 
de Dieprijt. Er wordt gesproken over nieuwe tennisbanen, padelbanen en daaraan gekoppelde 
faciliteiten op de Dieprijt

1. Kloppen deze geluiden betreft een gemaakte afspraak over de verplaatsing van de 
tennisvelden?

2. Voert het college gesprekken met betrokken partijen van de sportverenigingen over een 
mogelijke verplaatsing van de tennisvelden?

3. Is er een visie c.q. planvorming opgesteld over een dergelijke verplaatsing naar en/of 
inrichting van nieuwe tennisfaciliteiten (in de breedste zin) naar de Dieprijt?

4. Zo ja, wanneer wordt de gemeenteraad geïnformeerd over deze planvorming?

5. Bij een eventuele verplaatsing van de tennisvelden, wat gebeurt er met de naastgelegen 
sporthal met jumpXL en padel faciliteiten? Worden er ook gesprekken gevoerd met deze 
eigenaar?

6. Bij een eventuele verplaatsing, waarvoor zou de huidige ruimte voor de sportvelden worden 
gebruikt?
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